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Spørgsmål 

Mener ministeren, at det er hensigtsmæssigt at klandre private spiludbydere for samme re-

klameadfærd, som vi ser hos statsejede Danske Spil? 

 

Svar 

Jeg vil gerne understrege, at når jeg har udtalt mig om spilreklamer, har jeg udtalt mig ge-

nerelt om det danske spilmarked. Jeg har dermed ikke gjort forskel på private spiludbyde-

res og Danske Spils reklameadfærd. 

 

Jeg kan kun gentage fra mine tidligere svar om emnet, at jeg synes, at spilreklamer fylder 

for meget, og at denne regering ser spilreklamer som et stort problem, uanset hvem der 

reklamerer. 
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